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De Jongerenraad vindt sporten erg belangrijk en ziet dat het geringe aanbod sporthallen in 
Diemen een steeds groter probleem wordt. Hierdoor moeten jongeren gedwongen een deel van de 
trainingen buiten Diemen volgen, wat onder andere problemen met vervoer oplevert. Wij zijn dan ook 
erg blij dat er een tweede sporthal bijkomt en dat er voor het grotere C2 ontwerp is gekozen. Het open, 
op veiligheid gerichte en groene ontwerp van de sporthal spreekt ons erg aan en we zijn ook erg blij 
dat er zoveel mogelijk rekening wordt gehouden met duurzaamheid. Er zijn wel een aantal punten 
waar wij een iets andere visie op hebben of die niet expliciet in het plan staan, maar waarvan wij wel 
denken dat het belangrijke punten zijn die beter in één keer goed gedaan kunnen worden. 

De start van de bouw staat nu gepland voor begin 2021, maar wij vragen ons af of het proces 
niet versneld kan worden waardoor de bouw eerder kan beginnen. Wij snappen dat het erg veel werk 
is om de bouw goed voor te bereiden maar de vraag naar de tweede sporthal neemt alleen maar toe 
en het zou dan ook fijn zijn als deze er zo snel mogelijk staat. Het lijkt ons daarnaast verstandig om het 
opknappen van de vloer van de sporthal zo snel mogelijk te doen, ongeacht de datum van de start van 
de bouw. De huidige vloer is namelijk in slechte staat, deze is op de meeste plekken veel te glad en op 
een aantal plekken juist weer heel stroef. Dit kan gevaarlijke situaties en soms zelfs blessures 
opleveren, voornamelijk bij het van richting veranderen tijdens het rennen omdat je meestal geen grip 
hebt en wegglijdt en soms ineens heel veel grip hebt en daar dan niet op berekend bent. We snappen 
dat het lastig is om de vloer op te knappen aangezien deze continue gebruikt wordt, maar toch zouden 
wij deze graag zo snel mogelijk opgeknapt zien, misschien in een vakantie of een ander moment 
waarop de verenigingen geen wedstrijden hebben. 

Er zijn in de huidige sporthal ook problemen met de temperatuur, tijdens het spelen van 
wedstrijden wordt het vaak erg warm en benauwd. Dit is erg vervelend tijdens een wedstrijd, zeker 
voor mensen die al van nature ademhalingsmoeilijkheden ervaren tijdens het sporten. We zouden dan 
ook graag zien dat bij het ontwerp van de beide hallen hier rekening mee gehouden wordt en dat de 
luchtkwaliteit in de huidige sporthal verbeterd wordt. 

Met het plan om in de nieuwe sporthal niet voor een galerij/gevelgang te kiezen zijn wij het 
niet helemaal eens. We snappen dat het in eerste instantie zonde van het geld lijkt omdat 
toeschouwers beneden kunnen staan, het extra werk oplevert en de nieuwe hal niet gaat dienen als 
belangrijkste wedstrijdhal. Maar uit onze ervaring is gebleken dat het juist bij wedstrijden van de jeugd 
fijn is als het publiek (voornamelijk ouders dus) wat meer afstand hebben van de wedstrijd. De 
interactie tussen spelers en publiek wordt juist benadrukt in het plan, maar wij zien dat dit niet altijd 
een voordeel is. Jammer genoeg neemt het aantal situaties toe waarin het publiek van de uitspelende 
partij zich steeds meer misdraagt. U kunt hierbij denken aan situaties waarin continue commentaar op 
de scheidsrechters (die over het algemeen vrijwilligers zijn) wordt geleverd, waardoor deze steeds 
vaker genoodzaakt zijn een deel van het publiek weg te sturen. Verder lijken ouders het steeds 
moeilijker te vinden om hun kinderen gewoon te laten sporten en de coaches de aanwijzingen te laten 
geven. Het is ons opgevallen dat dit soort situaties het meest voorkomen als de ouders op gelijke 
hoogte met het publiek staan, ook al staan ze achter een hek. Het lijkt ons daarom dan ook verstandig 
om het besluit om geen galerij/gevelgang mee te nemen in het ontwerp te heroverwegen. 

We hebben ook een aantal aandachtspunten voor het bouwen en verbouwen van de 
kleedkamers. Allereerst is het in de huidige sporthal vaak niet helemaal duidelijk welke kleedkamers 
voor mannen en welke voor vrouwen zijn. Wij raden dan ook duidelijkere bordjes op de deuren zelf 
aan. Verder vinden we het in de huidige kleedkamers erg fijn dat je niet vanuit de sporthal direct de 
kleedkamer in kijkt. Leden van de Jongerenraad hebben namelijk ervaren dat dit in andere sporthallen 
niet altijd het geval is. In de huidige kleedkamers wordt het zicht ontnomen door een tweede deur. Dit 
werkt wat ons betreft prima, maar als de wens bestaat om in het nieuwe ontwerp geen tweede deur 
te plaatsen dan vinden wij het belangrijk dat er muren in de kleedkamers komen die het zicht vanuit 
de hal de kleedkamer in ontnemen. 



Daarnaast is het bij de huidige toiletten in de kleedkamers zo dat je je handen in de toiletten 
zelf moet wassen maar dat je deze alleen kunt drogen buiten de toiletten, wat niet erg praktisch is. 
Het lijkt ons daarom handiger om ook een wasbak te plaatsen naast de plek waar je je handen kunt 
drogen. Verder pleiten wij voor een minimum van 8 douches in de nieuwe doucheruimtes (in de 
huidige ruimtes zijn er 6 douches). Dit omdat er twee kleedkamers bijkomen en er nu soms al een 
tekort is aan douches. Daarnaast lijkt het ons verstandig om bij de nieuwe douches te kiezen voor 
betere douchkoppen en andere doucheknoppen. De huidige douchekoppen zorgen er namelijk voor 
dat het water alle kanten op gaat behalve de goede. De doucheknoppen zijn nu voorzien van een 
bewegingssensor, maar deze werken vaker niet dan wel en daarom lijkt het ons beter om voor gewone 
drukknoppen te kiezen. Dit lijken details, maar deze onderdelen worden vrijwel niet meer vervangen 
en moeten dus erg lang meegaan. Daarom kan hier beter wat meer geld in gestoken worden, zodat 
het in één keer goed is. Als laatste punt voor de kleedkamers pleiten wij voor een efficiëntere indeling 
van de kleedkamers (denk bijvoorbeeld aan de prullenbak die erg onhandig in het midden hangt en de 
wand van de douche waar geen banken tegenaan zijn geplaatst) aangezien er nu meer teams 
tegelijkertijd gebruik van maken de kleedkamers. 

Het laatste punt gaat over de parkeerplaats. Het is bij de huidige parkeerplaats vaak nog wat 
onduidelijk dat mensen een blauwe kaart moeten neerleggen, en wij vinden dat het zonde dat een 
gezellig dagje sporten verpest kan worden door een bekeuring vanwege het niet neerleggen van een 
blauwe kaart. Daarom zouden wij graag zien dat dit duidelijker wordt aangegeven bij de nieuwe 
parkeerplaats. 

Al met al staan wij erg positief tegenover het plan van de nieuwe sporthal, en denken dan ook 
dat, vooral als er rekening wordt gehouden met de bovengenoemde aandachtspunten, de nieuwe 
sporthal een goede investering is. 

 


